

Announcement



جامعة العلوم والتكنولوجيا في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

إعلان

Dear USTF community.

The University of Science and Technology of Fujairah extends its greetings wishing you all the success in your endeavors.

Based on Government directives regarding the implementation of precautionary measures to contain the COVID-19 pandemic, and after coordination with the concerned authorities in the country and the Ministry of Health and Prevention, USTF shall strictly adhere, starting from June 20, 2022, to implement the reduction of the PCR test validity of Green Pass from 30 days to 14 days to all as a necessary condition to enter the University.

Wishing you all the best

منتسبي الجامعة الأعزاء

تهديكم جامعة العلوم والتكنولوجيا في الفجيرة أطيب التحيات متمنية لكم دوام الصحة والسلامة.

نظراً لما تقتضيه المصلحة العامة وحرصاً على صحة وسلامة الجميع في مقر الجامعة واستناداً على التعليمات الصادرة عن الجهات المختصة في الدولة منذ بدء انتشار جائحة كوفيد 19 فإنه سيتم الالتزام اعتباراً من 20 يونيو 2022، بتذكرة يُفرض صلاحية فحص PCR للمرور الأخضر من 30 يوماً إلى 14 يوماً وذلك على الجميع كشرط للدخول للجامعة.

مع تمنياتنا بالسلامة والتوفيق

FORWARD TOGETHER

نطلق معاً

USTFujairah

USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتكنولوجيا في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات
THE EMIRATES

FORWARD TOGETHER
APPLY NOW

**نظام
الآن**